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AAN:  GEMEENTERAAD WOERDEN 

VAN:  WEGER, TYMON DE 

ONDERWERP: BEANTWOORDING VRAGEN THEMA-AVOND (STAND VAN ZAKEN OPVANG ASIELZOEKERS EN 

HUISVESTING STATUSHOUDERS (OP VERZOEK VAN CDA EN LIJSTVANDERDOES, 18 NOVEMBER 2021) 

DATUM:  DECEMBER 15, 2021 

CC:  GRIFFIE WOERDEN 

 

 
De heer Van Aalst (CDA) 

• Gaat de wethouder de raad eerder betrekken (door bijvoorbeeld een themabijeenkomst) 
alvorens er een raadinformatiebrief wordt verzonden? 
Antwoord: Er komt een raadsvoorstel naar de raad. Er wordt een themabijeenkomst op 13 
januari 2022 aangevraagd bij de agendacommissie. 

• Zijn de locaties (inclusief stadspoort) gericht op statushouders of asielzoekers? 
Antwoord: Op dit moment zijn deze locaties (inclusief stadspoort) gericht op statushouders.    

 
De heer Van der Does (LijstvanderDoes): 

• Waarom kunnen geen containerwoningen (voor statushouders) worden gebruikt om de 
woningmarkt te verlichten? 
Antwoord: De voorkeur gaat uit naar permante bebouwing voor statushouders en niet naar 
tijdelijke containers. Maar we sluiten tijdelijke containerwoningen niet uit. Wel concluderen 
wij dat tijdelijke containerwoningen duurder zijn dan traditioneel bouwen.  

• Wat is het verschil tussen wachttijden en zoektijden? 
Antwoord: Als indicatoren van de wachttijden wordt er gekeken naar de inschrijfduur of de 
zoekduur van woningzoekenden bij verhuring. De inschrijfduur geeft aan hoe lang 
woningzoekenden ingeschreven hebben gestaan voordat ze een woning vinden. De zoekduur 
is de periode tussen de eerste reactie van de woningzoekende en de verhuring en ligt 
doorgaans veel lager dan de inschrijfduur. Woningzoekenden staan vaak eerst een tijd 
passief ingeschreven, om inschrijfduur op te bouwen, en gaan daarna pas actief zoeken. 

 
Mevrouw De Mooij (WeDo politiek) 

• Integreren statushouders beter door het hebben van een eigen woning? Waar 
 blijkt dit uit. 
Antwoord: In de volgende bijeenkomst wordt deze vraag mondeling toegelicht. 

• Is er een draagvlakonderzoek in de gemeente Woerden gedaan? Kan deze worden gedeeld 
met de raad? 
Antwoord: In de volgende bijeenkomst wordt deze mondeling toegelicht. 

• Zijn de statushouders alleenstaand, man, vrouw, jong, oud, hoog - of laag opgeleid? 
Antwoord: Er vindt geen selectie bij het COA plaats, de nieuwe inwoners van Woerden 
(statushouders) zijn zowel alleenstaand, man, vrouw, jong, oud, hoog opgeleid en/of laag 
opgeleid. 

 
De heer Van Hout (VVD) 

• Waarom is gekozen voor een raadsinformatiebrief en niet voor een raadsvoorstel? 
Antwoord: In de volgende bijeenkomst wordt deze mondeling toegelicht. 

• Welke locaties zijn er in beeld en aan welke criteria moeten deze locaties voldoen? 
Antwoord: Er is nog geen concrete locatie in beeld. De gemeenteraad wordt meegenomen 
zodra een locatie hiervoor is. 

• Wordt er gekeken naar tijdelijke huisvesting? 
Antwoord: Ja, er wordt zowel naar tijdelijke als permanente huisvesting gekeken. 
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Aanvullende vragen VVD 

• Hoe is het college ertoe gekomen om - zonder consultatie van de raad - medewerking toe te 
zeggen aan de verkenning van locaties voor opvang van asielzoekers door het COA? 
Antwoord: In de volgende bijeenkomst wordt deze mondeling toegelicht. 

• Het college stelt dat deze RIB een uitwerking is van de motie 'Plan van aanpak'. Er ligt nu 
echter weinig concreets voor. Wanneer volgt wel een daadwerkelijk plan van aanpak, waarin 
creatieve/innovatieve oplossingen zijn opgenomen om te voorkomen dat de balans in de 
verdeling van woningen (verder) verdwijnt? 
Antwoord: In de volgende bijeenkomst wordt deze mondeling toegelicht. 

• Hoe kijkt het college aan tegen de opvang van respectievelijk statushouders en asielzoekers? 
Antwoord: In de volgende bijeenkomst wordt deze mondeling toegelicht. 

 
De heer Schouten (STERK Woerden) 

• Wat is een evenredige verdeling van sociale huurwoningen? Kan dit worden onderbouwd 
met cijfers? 
Antwoord: In het raadsvoorstel wordt deze onderbouwd met cijfers. 

• Is 55% van de nieuwbouwwoningvoorraad in 2023 voor statushouders? 
Antwoord: Nee, dit is een misverstand. De statushouders worden ook in de vrijkomende 
sociale woningvoorraad gehuisvest. Door nieuwbouw wordt dit aanbod van vrijkomende 
sociale woningen vergroot. 

 
De heer Van Assem (Inwonersbelangen) 

• Waarom is de Stadspoort niet vol? 
Antwoord: Omdat de uitstroom van de bewoners van de stadspoort het gehele jaar 2021 
geleidelijk heeft plaats gevonden. 

• Waarom worden in een woning niet meerdere statushouders gehuisvest? 
Antwoord: Omdat statushouders, net als iedere Nederlander, recht hebben op een 
volwaardige zelfstandige woning. 

 
Mevrouw Van Hoesel (D66) 

• Doen we genoeg voor statushouders ten opzichte van andere gemeenten? 
Antwoord: In de volgende bijeenkomst wordt deze mondeling toegelicht. 

 
De heer IJpma (Progressief Woerden) 

• Wordt er gekeken naar creatieve oplossingen zoals containerwoningen of bestaande panden 
verbouwen naar woningen? 
Antwoord: Ja, er wordt gekeken naar creatieve oplossingen zoals containerwoningen of 
transformeren van bestaande panden.  

 
Mevrouw Van der Wind (ChristenUnie/SGP) 

• Kunnen kantoorpanden worden omgebouwd naar woningen? 
Antwoord: Dit is mogelijk, maar de businesscase valt ongunstig uit. De sanitaire 
voorzieningen moeten worden omgebouwd, ook wordt ingeleverd op woonkwaliteit. 

 
 


